
Let op: Deze mail komt van buiten onze organisatie. Help mee om onze organisatie veilig te houden en
denk na voordat je op een link klikt of een bijgevoegd bestand opent.

Outlook

FWD: Verzoek van TV Bergenshuizen Tennis en Padel

Van Voorzitter <voorzitter@tvb.nl>
Datum Vr 11-4-2025 15:32
Aan Griffie Gemeente Vught <griffie@vught.nl>; Secretariaat B&W <bestuur@vught.nl>

1 bijlage (648 kB)
Verzoek financiele tegemoetkoming van Gemeente Vught aan TV Bergenshuizen Tennis en Padel.pdf;

Geachte gemeente,

Zoals jullie hieronder kunnen zien, hebben wij jullie een brief gestuurd met daarin een verzoek.
Na het versturen van dit bericht, kregen wij keurig een melding dat het bericht in goede orde was
ontvangen.
Uiteraard zijn wij benieuwd naar de response. Echter tot op heden is er alleen nog maar radiostilte
geweest.

Via, via ook een paar andere mailadressen gekregen, dan het mailadres dat op jullie website staat
vermeld. 
Wellicht kan een van jullie ons een kort berichtje sturen over de geplande voortgang van ons op 12 maart
ingestuurde verzoek.

Bij voorbaat hartelijk dank,

Het bestuur van TV Bergenshuizen Tennis en Padel,
Namens deze,
De voorzitter,

Harrie Smits.
 

 

From: "Voorzitter" <voorzitter@tvb.nl>
Sent: 3/12/25 9:44 PM
To: "gemeente@vught.nl" <gemeente@vught.nl>
Subject: Verzoek van TV Bergenshuizen Tennis en Padel

Zie bijlage.



   Vught, 28 februari 2025 

Secretariaat:  
Kraaiengatweg 6  
5262 LK Vught  
E-mail: bestuur@tvb.nl  
 
 
Aan: het College van B & W en de Gemeenteraad van de gemeente Vught, 
 Postbus 10100, 
 5260 GA Vught. 
 
 
Betreft: Verzoek financiële tegemoetkoming voor geluidsschermen nieuwe padelbanen.  
  
 
Beste B & W van de gemeente Vught, 
 
Wij zijn blij dat – na een periode van bijna 2 jaar – we nu eindelijk in de laatste fase zijn 
aangekomen van de vergunningverlening (de Omgevingsdienst & Welstand hebben onder 
voorwaarden reeds ‘groen licht’ gegeven). Wij hopen dan ook dat binnenkort de 
Omgevingsvergunning wordt verleend, zodat we toestemming krijgen om 4 nieuwe padelbanen te 
mogen gaan aanleggen op de plek waar zich nu nog 2 tennisbanen bevinden.  
 
Ondanks dat wij gehuisvest zijn buiten de bebouwde kom van de gemeente Vught, dwingt de 
huidige wet- & regelgeving ons ertoe, dat wij deze 4 nieuwe padelbanen alleen maar kunnen 
aanleggen als er tevens hoge geluidsschermen worden geplaatst. Zelfs bij de reeds aanwezige 
padelbanen die in het verleden al zijn aangelegd, moeten nu eveneens hoge geluidsschermen 
worden geplaatst, om bij deze wijziging op het park te kunnen blijven voldoen aan alle akoestische 
eisen. Alleen met het plaatsen van deze extra geluidsschermen bij de nieuwe padelbanen én de 
bestaande padelbanen, kan er namelijk worden voldaan aan de maximaal toegestane 
geluidsbelasting op de gevels van slechts ’n paar dichtbij staande huizen. 
 
Onze bloeiende sportvereniging ‘TV Bergenshuizen Tennis en Padel’ bestaat reeds 46 jaar op 
deze locatie en wordt tot op heden volledig gerund met vrijwilligers. Zoals op de Algemene 
Informatiepagina van onze website te lezen is, willen wij graag als sportvereniging een 
maatschappelijke rol spelen, door een bijdrage te leveren aan het in beweging krijgen van 
inwoners van de gemeente Vught. Dit zien wij als erg belangrijk, daar obesitas het snelst 
groeiende medische probleem is in Nederland én omdat van de tennis- & padelsport 
wetenschappelijk is bewezen dat dit een hele gezonde sport is die tot op hoge leeftijd kan worden 
beoefend. De padelsport is daarbij ook nog eens de snelst groeiende sport in Nederland en ook 
het animo bij inwoners van onze gemeente Vught om graag de padelsport te willen beoefenen, is 
dan ook heel erg groot. Omdat we op dit moment als vereniging nog te weinig padelbanen 
capaciteit hebben, waren we genoodzaakt om in de maand april van afgelopen jaar een ledenstop 
in te stellen. Desondanks hadden we eind afgelopen jaar ruim 100 personen op de wachtlijst 
staan, die daarmee aangaven dat ze heel erg graag alsnog lid zouden willen gaan worden van 
onze vereniging. Hierbij gaf de meerderheid bij de reden van aanmelding aan: “We willen graag bij 
de vereniging padel gaan komen spelen”. 
 
Gezien het feit dat de gemeente Vught qua aantal inwoners duidelijk als een groeigemeente kan 
worden beschouwd, is het dan ook wenselijk dat de sportverenigingen mee kunnen groeien in de 
sport die de inwoners graag willen beoefenen. Vandaar dat wij dan ook graag 2 tennisbanen willen 
laten vervallen ten faveure van 4 extra padelbanen. 



Echter het vervangen van 2 tennisbanen door 4 extra padelbanen is erg kostbaar. Om een groot 
gedeelte van het bedrag bijeen te krijgen, hebben wij hiervoor een ‘crowdfunding’ bij onze eigen 
leden gestart waarbij ze kunnen inschrijven voor een obligatielening. Op dit moment loopt dit 
proces nog, daar er nog niet voor genoeg geld is ingeschreven. 
Maar voor de noodzakelijke geluidsschermen (om bij de extra padelbanen én de bestaande 
padelbanen te kunnen gaan voldoen aan de huidige wet- en regelgeving), is er op dit moment nog 
helemaal geen geld. Daarvoor is namelijk een extra bedrag van ca. € 150.000 nodig.  
Het totale bedrag dat met de realisatie van deze investering gemoeid is (akoestisch onderzoek en 
rapporten, afbreken tennisbanen, grondwerkzaamheden, elektra aanpassingen, bouwen 4 nieuwe 
padelbanen en plaatsen van de geluidsschermen), is daardoor opgelopen tot € 552.000. 
 
Op 21 februari jl. was in het Brabants Dagblad te lezen dat de gemeente Vught eigenlijk in 2022 al 
een (nood)fonds Lokale Solidariteit – met daarin één miljoen euro – wilde oprichten. De helft 
daarvan zou dan bestemd zijn voor inwoners met problemen door stijgende energieprijzen & 
inflatie en de andere helft voor onder andere verenigingen en sociale instellingen. Maar omdat 
deze onverwachte hogere energiekosten & inflatie een feit is en het oprichten van zo’n fonds te 
ingewikkeld bleek te zijn, was te lezen dat de gemeente vele andere verengingen inmiddels al te 
hulp schiet door ze hiervoor financieel te gaan compenseren. 
 
Onze vereniging werd hierbij weliswaar niet genoemd, maar ook wij hebben eveneens te maken 
gekregen met deze onverwachte gestegen energieprijzen & inflatie. Daar komt voor ons nog eens 
bij, dat afgelopen jaar de overheid heeft besloten dat “de salderingsregeling” versneld zal worden 
afgebouwd. Hierdoor worden wij als verenging nog eens extra hard geraakt, daar hierdoor onze 
gecalculeerde opbrengsten van de gekochte zonnepanelen grotendeels ‘verdampen’. Immers: wij 
verbruiken als vereniging bij uitstek energie in de avond, terwijl de energie van de zon voornamelijk 
overdag wordt opgewekt. Naast de genoemde hogere inflatie & energiekosten is het moeten gaan 
plaatsen van die extra geluidsschermen in het buitengebied t.w.v. € 130.000, voor ons de 
allergrootste financiële tegenvaller.  
 
Gezien ook de meeste politieke partijen alsmede de gemeente Vught zelf, gezond bewegen erg 
belangrijk vinden, hierbij daarom aan de gemeente Vught het verzoek – gezien de allergrootste 
tegenvaller van het moeten investeren in extra geluidsschermen – hiervoor als financiële 
tegemoetkoming: 

 Bij de vergunningverlening uit coulance geen legeskosten in rekening te brengen voor de 
nieuwe overheidseis, die de bouw van deze extra geluidsschermen noodzakelijk maakt; 

 Een bedrag te subsidiëren ter hoogte van € 20.000; 
 En voor het resterende bedrag van € 110.000, een renteloze lening te verstrekken met een 

looptijd van bijvoorbeeld 10 jaar; zodat we hiervoor niet naar een bank behoeven te gaan. 
 
Wellicht ten overvloede: In tegenstelling tot enkele andere sporten, dienen wij voor ‘de opstallen’ 
op het sportpark volledig zelf voor de financiering zorg te dragen. Daarnaast draaien wij onze 
bloeiende sportvereniging reeds met allemaal onbezoldigde vrijwilligers. Maar om te voorkomen 
dat we – t.g.v. de enorme investering van € 552.000 – de contributie drastisch moeten gaan 
verhogen (en dat daardoor het lidmaatschap van onze vereniging niet meer laagdrempelig zou 
blijven om bij onze vereniging te gaan sporten), hopen wij dat de gemeente Vught bereid is om 
tegemoet te komen aan ons verzoek. 
 
Uiteraard zijn wij graag bereid en beschikbaar om een mondelinge toelichting te geven en 
eventuele vragen te beantwoorden. 
 
Met sportieve groet,  
 
 
Bestuur TV Bergenshuizen Tennis en Padel, 
Namens deze, 
De voorzitter, 
 
 
 
H. Smits  
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